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HONG KONG MARRIAGE ENCOUNTER ASSOCIATION LIMITED

香港夫婦懇談會有限公司
NOMINATION FORM
I, __________________________, holder of Hong Kong Identity Card Number  (  )_ _ _ xxx(x), being a member of Hong Kong Marriage Encounter Association Limited ( “HKMEA” ) HEBEBY nominate ____________________, holder of Hong Kong Identity Card Number (  )_ _ _ xxx(x), being a member of HKMEA to stand for election as a member of the Board of Directors (“Board”) of HKMEA at its annual general meeting (“AGM”) to be held on 9 December 2018 or any adjournment thereof.
____________________________              ___________________________
Signature of Proposer                            Date
____________________________________________________
I, __________________________, HEREBY accept the nomination to stand for election as a member of the Board HKMEA at the AGM to be held on 9 December 2018 or any adjournment thereof.
____________________________              ___________________________
Signature of Candidate                            Date
Notes:

1. The nomination form must be signed by the proposer and the candidate must sign to confirm his acceptance of being nominated.
2. Each candidate is free to submit a short summary for posting onto the website.  The short summary should include:

(a) his/her personal particulars; and/or
(b) works and experience to HKMEA; and/or
(c) his/her aspiration to HKMEA, if being elected.
3. The nomination form must reach the office of HKMEA at Room B, 16/F, Success Commercial Building 245-251 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong on or before 2 November 2018.
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HONG KONG MARRIAGE ENCOUNTER ASSOCIATION LIMITED

香港夫婦懇談會有限公司
提名表格

本人，________________________，香港身份證號碼 (  )_ _ _ xxx(x)，為香港夫婦懇談會有限公司( 「香港夫婦懇談會」 )會員，謹此提名_______________ (為夫婦懇談會會員)，香港身份證號碼 (  )_ _ _ xxx(x)，參加香港夫婦懇談會將於二零一八年十二月九日舉行的會員週年大會(「會員週年大會」)或其任何續會上的董事會(「董事會」)成員選舉。
	提名人簽署
	
	日期


____________________________________________________

本人， __________________________，謹此接受提名，參加香港夫婦懇談會將於二零一八年十二月九日舉行的會員週年大會或其任何續會上的董事會成員選舉。
	參選人簽署
	
	日期


附註:

1. 提名表格須由提名人簽署，候選人亦須簽署以確定其接受提名。
2. 每名候選人可隨意自行呈交簡明概要，以便上載於網站。簡明概要應包括:

(a) 其個人資料; 及/或
(b) 在香港夫婦懇談會的工作及經驗; 及/或
3. (c) 若當選，其對香港夫婦懇談會的抱負。
4. 提名表格須於提名期截止當日(二零一八年十一月二日)或前寄達香港夫婦懇談會，地址為香港灣仔軒尼詩道245-251號守時商業大廈16樓B室。
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